
Zápis z jednání Územní skupiny č. 11, dne: 7. 11. 2023 

 Přítomni: 

Tereza Machová, Jiří Štěch, J. Pavliš, L. Krajčová, A. Balová, M. Kroufková, Klimeš, Gutwirt, Eva 

Semančíková, Hessová, Zuzana Jindrová, Hana Kudláčková, Oldřich Souček, Ivo Šafář, F. Hovorka, Petra 

Říhová, Jitka Maňhalová, Pavla Vandasová, Petr Vodrážka 

Hosté: 

Roman Braný – zástupce firmy FCC 

Petr Vodrážka, předseda Územní komise, vedl jednání skupiny jako zastupující předseda skupiny. 

Poděkoval paní Machové za přípravu všech materiálů. 

1. Návštěva p. Braný 

Územní skupinu navštívil zástupce firmy FCC pan Braný a odpovídal na dotazy a podněty členů 

skupiny. Byl diskutován úklid ulic, zejména ulice Rudolfovské. Tu ale nemá ve správě FCC, ale SUS 

Jihočeského kraje. 

Dále byly diskutovány nové prostory pro kontejnery. Pan Braný si tato místa zapsal a bude řešit 

s firmou. Místa u příjezdu do města nebo u Rudolfovské ulice nedoporučovval z důvodu možného 

vzniku černých skládek. 

Dále zmínil zavedení třídění „od prahu domu“ v Novém Vrátě začátkem roku 2024. Jedná se o 

možnost obyvatel mít svou nádobu na platy a papír, které jsou pak vyváženy přímo od domu. 

Výhodou je možnost redukce míst s kontejnery na tříděný odpad a tím i možných míst vzniku černých 

skládek. 

Diskutovala se i péče o zeleň, kdy pan Braný upozornil, že ne celá oblast je v péči FCC. Konkrétní 

podněty si pan Braný zapsal a přenese na pracovníky firmy. 

Dále byla zmíněna snaha výměny plastových košů za betonové. Konkrétní místa, která předala 

skupina, budou zhodnocena, případně přidána. Zde musí firma žádost konzultovat se Správou 

veřejných statků města. 

Pan Braný doporučil používaní aplikace „Dej typ“ k hlášení aktuálních situací (černé skládky, 

nevyvezený odpad,…) 

Žádost – častější úklid Rudolfovské třídy (stavba dálnice, svoz kovoodpadu, stavba na roku 

Rudolfovská-Okružní). Na koho se ze zástupců kraje obrátit? 

2. Participativní rozpočet 

V tomto roce zvítězily v hlasování o participativním rozpočtu dva projekty z oblasti Vráta. Paní 

Semančíková, jako autorka jednoho z projektů, poděkovala za podporu a vysvětlila členům skupiny jak 

s projekty bude naloženo dále. Také informovala o probíhajícím řešení projektů z Nového Vráta 

z minulých let. 

3. Organizační informace 

Diskutovalo se hlavně o tématu, proč skupina stále nemá předsedu. Z minulého jednání navržená paní 

Machová nebyla zvolena radou. Otázka proč se tak stalo. Předseda komise informoval, že jmenování 

předsedy a zároveň člena Územní komise je výlučně na rozhodnutí rady. Přislíbil, že bude jednat se 

zástupci rady a hledat řešení v co nejkratším čase. 



Žádost o vysvětlení: proč se tak stalo? 

4. Další podněty 

Na příští schůzi 5. 12. měl byl pozván pan Šalena, zástupce městské policie. Tento bod závisí na tom, 

jestli skupina bude mít již nového předsedu. 

Rekola v současné době nemají zájem o rozšíření systému do Nového Vráta přes zimu. Doporučují 

další dotaz na jaře. 

Firma MecTech podporuje vznik přechodu pro chodce u své provozovny na Rudolfovské třídy. Skupina 

žádá o jeho zřízení. 

Další dotaz byl ohledně propojky Rudolfovské a Vrbenské. Kdy má tato propojka vzniknout? 

Rozšiřování výstavby na Číně, jak se zde postupuje? Jaké jsou požadavky pro stavitele? 

Žádost: vznik přechodu pro chodce na Rudolfovské třídě u odbočky na Hlinskou 

 

 

5. Schválení členů ÚS č. 11 

Seznam byl předán panu předsedovi Územní komise s žádostí o schválení členů ÚS č. 11 na příští 

schůzi Územní komise 14.11.2023 

Zapsal: Petr Vodrážka 


